
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE FACULTAT 

CELEBRADA EL 19 DE JULIOL DE 2017 

 

A Bellaterra a les 12:08 del dia 19 de juliol de 2017, es reuneix la Junta Permanent de la 

Facultat en sessió ordinària sota la presidència del Sr. Degà, actuant com a secretari el 

secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents membres de la Junta: Antoni 

Méndez (degà), Lluís Casas (secretari i vicedegà), Gemma Garcia (vicedegana), Laia 

Saumell (vicedegana), Joan Suades (vicedegà), Ramon Antoine, María Luísa Arboleya, 

Anna Barragán, Jordina Belmonte, Arnau Bordas, Daniel Campos, Anna Cima, Rafael 

Contreras, Mercè Corbella, Rafel Escribano, Jordi Gené, Albert Griera, Gregori Guasp, 

Ona Illa, Mercè Llugany, Aitor Lopeandía, Ernest Marco, Carles Navau, Rosa Mª Ortuño, 

Cristina Palet, M. Carmen Pérez, Wolfgang Pitsch, Xavier Roqué, Albert Ruiz (en 

substitució de Xavier Bardina), Antoni Teixell, Anicet Tibau, Manuel del Valle. 

S’excusen: Marià Baig, Alejandra Cabaña, Pilar Casado, Mª Antònia Casellas. 

 

L’ordre del dia és: 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió ordinària anterior de data 02.05.17. 

2. Informe del degà. 

3. Informació sobre la liquidació del pressupost de funcionament de la Facultat de 

Ciències de l’any 2016. 

4. Aprovació, si escau, de la distribució del pressupost de funcionament de la 

Facultat de Ciències de l’any 2017. 

5. Aprovació, si escau de l’adaptació a la Facultat de Ciències del calendari 

acadèmica 2017-2018. 

6. Aprovació, si escau, dels membres proposats pel centre a les comissions per a les 

places de professorat adjudicades a departaments vinculats a la Facultat. 

7. Informació i ratificació dels acords presos a les darreres sessions de la Comissió 

d’Afers Acadèmics i d’Avaluació de la Facultat. 

8.  Informació i ratificació dels acords presos a les darreres sessions de la Comissió 

de Postgrau de la Facultat. 

9. Afers de tràmit. 

10. Torn obert de paraules. 

 

1.-Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió ordinària anterior de data 02.05.17. 

 

S’aprova, per assentiment, l’Acta de la sessió ordinària de la Junta Permanent de 

Facultat de data 02.05.17. 

 

2.- Informe del degà. 

 

El degà explica que l’acte de concessió del doctorat honoris causa a Margarita Sala es va 

ajornar per problemes de salut de la guardonada, quan hi hagi novetats ja se n’informarà.  

 

El degà explica que ja s’ha rebut l’informe escrit per als 4 màsters que van passar el procés 

d’acreditació (un dels quals només a nivell formal pel fet de tractar-se d’un Erasmus 

Mundus). Tots han aconseguit la valoració ‘Acreditació amb procés vers l’Excel·lència’ 

que és la fórmula que designa la màxima puntuació que es pot concedir.  

 

A continuació el degà exposa les dades de matrícula de nous alumnes que accedeixen a 

graus (doc1). Les dades reflecteixen el nombre d’alumnes als quals s’ha assignat cadascun 



dels graus en primera preferència així com aquells que han renunciat de seguida a la seva 

primera preferència per entrar en un dels nostres graus. Les dades són força bones. El 

degà destaca el cas de Química en què la nota de tall ha augmentant tot i tenir un nombre 

d’estudiants assignats a Química en primera preferència superior a l’any passat. Malgrat 

el total assignat el nombre de matriculats, a data 19/07/2017 n’hi ha 63 que no han 

concretat la matrícula.  

Pel que fa als màsters les dades són força bones, només el nou màster de Paleontologia 

presenta uns números discrets (actualment hi ha uns 16-17 admesos). 

 

El degà continua explicant que aquest nou màster, inicialment anomenat ‘Paleobiologia 

Evolutiva’ ja ha estat verificat i en el procés de verificació el seu nom s’ha transformat 

en ‘Paleobiologia i Registre Fòssil’. També en l’apartat de novetats, explica que el nou 

grau proposat en ‘Matemàtiques Computacionals’ també ha canviat de nom, ara és 

‘Matemàtiques, Computació i Intel·ligència de Dades’. La memòria ja està feta i en fase 

de revisió a l’OQD. Malgrat el nom llarg, els experts han vist bé la introducció de ‘Data 

Intelligence’ ja que sembla que és allò que ha de substituir l’anomenat ‘Big Data’. 

 

El degà passa a comentar que la UAB ha aprovat una modificació en la normativa 

acadèmica que fa referència a l’avaluació continuada. La modificació tindrà efectes a 

partir del curs 18-19 i estableix que els alumnes han de realitzar almenys 3 activitats 

d’avaluació d’almenys 2 tipologies diferents i en cap cas cap de les activitats pot tenir un 

pes superior al 50% de la nota final. Les assignatures poden incloure una prova de síntesi 

(és a dir un examen final) però la nota no podrà basar-se només en aquesta prova. També 

s’estableix la obligatorietat de contemplar una prova de recuperació (excepte en algunes 

tipologies que no ho permeten, com ara els TFG o les pràctiques en empreses), també 

s’indica que només es pot accedir a la recuperació si l’alumne s’ha presentat a un mínim 

de 2/3 de les activitats d’avaluació continuada. I finalment s’indica que els professors 

poden exigir una nota mínima per a presentar-se a la recuperació, que en cap cas no pot 

superar 3.5. Addicionalment s’estipula que podrà haver-hi parts de les assignatures que 

no siguin recuperables, que en cap cas podran superar el 50% de la qualificació final de 

l’assignatura i que la Facultat n’ha de tenir constància (a efectes pràctics si el coordinador 

valida la guia docent, el centre es donarà per assabentat d’aquestes possibles excepcions). 

 

Anna Cima demana si aquesta modificació s’aplica tant a graus com a màsters. 

 

El degà confirma que s’aplicarà a graus i a màsters. 

 

El degà explica que també s’ha aprovat en comissió d’afers acadèmics de la UAB que si 

es vol crear un títol nou per al curs 19-20, la proposta ja s’ha de fer l’octubre de 2017 i la 

memòria corresponent s’ha d’haver fet a gener-febrer de 2018. Aquest calendari també 

és d’aplicació per a modificacions importants de graus o màsters. 

 

A continuació el degà passa a temes econòmics i explica que continua en estudi el nou 

model de distribució, hi treballa un grup del qual el degà forma part. La part de 

funcionament es repartiria en base a proporcionalitat (nombre d’alumnes) amb una part 

específica en funció del grau d’experimentalitat, que és l’aspecte que s’està debatent.  A 

més també hi hauria un 5% que es repartiria per incentius. El degà explica que hi ha 

incertesa sobre l’aprovació d’aquest nou model abans d’acabar l’any. La quantitat a 

repartir amb aquest pressupost de funcionament enguany és més alt ja que inclou els 

beneficis de l’escola de postgrau (que es reverteixen aquí). Ara bé, el vicerector ha 



manifestat que si el model no s’acaba aprovant es repartiria exactament la mateixa 

quantitat que l’any passat. Així doncs fora millor que s’aprovés.  

 

També d’àmbit econòmic el degà explica que l’equip de govern ha agrupat diversos 

romanents que destina a infraestructura, d’una banda infraestructura docent que s’ha 

repartit proporcionalment d’acord amb el model vigent. A més també ha tret una 

convocatòria competitiva per equipament de laboratoris limitada a 50000 euros per 

centre. La Facultat ha fet una petició per aquesta quantitat (en total 106000 euros si s’hi 

inclou el cofinançament propi) i hi hem afegit una llista de tot allò que també 

necessitaríem però que no incloem a la petició a causa del límit imposat per la 

convocatòria. El degà explica que ha demanat que aquesta mena de convocatòria tingui 

continuïtat ja que podria ser un mecanisme per a corregir el sobrecost que implica 

mantenir les facultats amb titulacions amb elevat grau d’experimentalitat ja que creu que 

el nou model no acabarà de solucionar aquest aspecte. Malgrat tot la continuïtat d’aquest 

tipus de convocatòria no està garantida perquè aquest any es basa en uns romanents que 

ja no hi seran. 

 

El següent tema de l’informe són les obres, la majoria de les que es van comentar a la 

darrera junta ja s’estan executant: 

-canvi de paviment de la planta 4a C7 parell: ja ha començat i inclou canvis de canonades 

i armariets. 

-introducció d’una divisió que amplia espais per a un laboratori docent d’òptica: s’estudia 

parlant-ho directament amb la unitat d’Òptica del Departament de Física. 

-equipament per a 3 seminaris al mòdul CB: ja està fet, tenen una capacitat de 26, 25 i 20 

persones. 

-tapar la part superior de l’entrada on hi ha el pèndol: demà s’inicia 

-obertura d’una sortida d’emergència a l’ala C3 parell així com canviar el sentit d’obertura 

d’algunes portes d’aula i obrir noves portes a les ales C1 senar, C3 parell i C3 senar: ja 

s’ha fet.  

 

El degà continua l’exposició de l’informe explicant que els dissabtes 6 i 13 de maig es 

van fer les jornades del dia de les famílies. Les modificacions introduïdes en la 

organització, en particular un petit aperitiu que es fa al final de les visites a la mateixa 

Facultat, sembla que es consolidarà. Va ser una bona manera de poder interaccionar amb 

els assistents i de poder respondre preguntes que potser no es gosaven fer en públic. 

 

El degà comenta que l’IFAE ha celebrat els 25 anys amb un acte a la plaça del MACBA 

que va reunir antics membres d’aquest institut. 

 

El degà continua explicant que el degà de lletres ens ha fet una proposta que ja hem 

acceptat. Es tracta de deixar un piano a la Facultat durant un dia a l’abast de tothom. La 

iniciativa ja es va dur a terme a la Facultat de Lletres amb un resultat molt positiu (moltes 

estudiants són bons intèrprets). Ara es vol repetit ampliant-ho a Ciències, Biociències i 

Comunicació. El lloguer i afinació del piano ens costarà 250 euros, s’ha triat el dia 22 de 

novembre (Santa Cecília) per a l’esdeveniment. 

 

S’obre un torn d’intervenions: 

 

R. Ortuño demana un aclariment sobre la modificació en la normativa acadèmica que fa 

referència a l’avaluació continuada, específicament sobre la nota de 3.5. 



 

El degà explica que el 3.5 és un límit superior de la nota mínima per a poder-se presentar 

a la recuperació. És un límit opcional i per tant el límit inferior pot ser 0. 

 

C. Navau: demana si a propòsit d’aquesta modificació ja no es podrà seguir un esquema 

de 1er i 2on parcial i recuperació final. 

 

El degà confirma que ja no es podrà fer (calen 3 activitats d’avaluació de 2 tipologies 

diferents, i a banda d’això la recuperació). 

 

A. Teixell reclama que molts professors ja complirien la nova normativa. 

 

La vicedegana d’afers acadèmics explica que la introducció d’una petita activitat com ara 

el lliurament d’evidències amb un petit pes en el total de la nota ja permet complir la 

normativa. 

 

El degà afegeix que hi pot haver activitats d’avaluació que poden no ser recuperables. 

 

A. Tibau explica que actualment en algunes assignatures es permet anar al final sense 

haver seguit l’avaluació continuada i que és molt convenient per estudiants que 

simultàniament treballen. Demana si a partir d’ara ja no es permetrà. 

 

El degà respon que cada professor decideix quan pesa i si és recuperable o no cadascuna 

de les activitats d’avaluació i que sempre han d’estar validades pel coordinador. La nova 

normativa estipula que el centre ho ha de validar (entenem que validat per la coordinació 

és per extensió validat pel centre). A més la nova normativa també estableix per poder 

accedir a la recuperació cal haver participat (haver-se presentat) a un mínim  d’activitats 

d’avaluació. 

 

J. Gené intervé per demanar un aclariment sobre les dades de matricula, específicament 

sobre el significat de les renúncies per saber si poden ser de titulacions de la mateixa 

Facultat i sobre les notes de tall. 

 

El degà explica que les renúncies provenen de la primera assignació. Les notes de tall es 

computen només amb els alumnes que han acceptat la seva primera assignació. 

 

R. Contreras intervé per explicar que les renúncies es poden haver produït per alumnes 

que decideixen marxar fora o per temes econòmics. Dilluns vinent hi haurà noves dades 

i espera que es pugui cobrir tota la oferta. Recorda que cinc anys enrere era habitual no 

cobrir tota la oferta. 

 

El degà intervé per explicar que tot i que la nota de tall es computa amb els alumnes de 

primera assignació, els que hi accedeixen a una matrícula després de renunciar a la seva 

primera preferència sovint tenen bones notes. Per exemple els que han renunciat a cursar 

la doble de Física/Matemàtiques tenen bona nota i sovint acaben fent Física o 

Matemàtiques. 

 

R. Contreras torna a intervenir per explicar que pel que fa a màsters, actualment en 

conjunt hi ha unes 500 sol·licituds, això significa 150 més que no pas l’any passat. En 

general els màsters estan en trajectòria ascendent. 



 

M. del Valle expressa preocupació per les dades de la doble Física/Química creu que 

l’esforç que representa encaixar aquesta titulació en les dues simples només té sentit si es 

pot omplir. 

 

E. Marco pregunta si la nova normativa ja s’ha aprovat i si és consultable. 

 

R. Contreras explica que està aprovada i consultable, s’enviarà l’enllaç a les 

coordinacions i els departaments. 

 

3.- Informació sobre la liquidació del pressupost de funcionament de la Facultat de 

Ciències de l’any 2016. 

 

El vicedegà d’Economia i comenta la documentació (doc2) que es va adjuntar amb la 

convocatòria de Junta. El vicedegà ressalta la dificultat d’encaixar l’exercici econòmic 

per any natural amb els cursos acadèmics, cosa que provoca generalment romanents (3817 

euros en el cas de 2016) però que en cap cas es perden. Explica que la lectura de les dades 

a través de Sigma és poc intel·ligible i que per això ha agrupat per conceptes com l’any 

passat però amb alguns canvis de criteri (per exemple al concepte conferències enguany 

s’hi ha retirat les que estan relacionades amb actes de promoció i s’han sumat a l’apartat 

‘Promoció estudis Facultat’. 

 

C. Palet demana si a l’apartat ‘Despeses docència graus Nanociència’ cal afegir-hi també 

el grau de Ciències Ambientals. 

 

El vicedegà explica que l’any passat en aquest apartat es recollien efectivament despeses 

dels dos graus esmentats però que per a l’exercici 2016 només fan referència al grau de 

Nanociència. És un apartat que recull despeses que no encaixen ben bé en despeses de 

curs i en el cas de Ciències Ambientals ja hem aconseguit normalitzar les despeses. 

 

4.- Aprovació, si escau, de la distribució del pressupost de funcionament de la Facultat 

de Ciències de l’any 2017. 

 

El vicedegà d’Economia passa a comentar la distribució general del pressupost que es 

proposa (doc3). Explica que el procediment per a l’elaboració del pressupost s’inicia 

descomptant primer la despesa de renovació d’equips informàtics i a continuació es 

reparteixen d’acord amb el model vigent tots els altres conceptes (departaments, 

biblioteques, sid i la facultat). Enguany hi ha una reducció del 0.6 % de pressupost i l’any 

passat vàrem descomptar una quantitat petita per equips informàtics. Aquest any en canvi 

es destina una major quantitat a equipament informàtic i si repartíssim la resta 

proporcionalment hi hauria una reducció pressupostària important a departaments, 

biblioteques etc. El que s’ha fet és retirar simbòlicament la quantitat de 1978.04 euros per 

a equips informàtics de manera que queda disponible per repartir exactament la mateixa 

quantitat que l’any passat. La Facultat és qui assumeix el diferencial entre els 1978.04 i 

la quantitat real destinada a renovació d’equips. S’ha fet així perquè per al proper 

pressupost es preveu un augment i es volen evitar alts i baixos; a més la Facultat sempre 

acumulava un romanent que acabava destinant a renovació de laboratoris docents i 

enguany ja tenim garantida dotació addicional en aquest aspecte i també esperem 

aconseguir més finançament a través de la convocatòria competitiva que ja ha activitat 

l’equip de govern. 



 

El repartiment a departaments es fa, com l’any passat, en base a nombre d’alumnes, hores 

de teoria, i hores pràctiques de laboratori i de sortides de camp, aquestes darreres tenen 

un factor multiplicador. Poden haver-hi variacions respecte l’any passat per a canvis en 

la distribució d’hores entre departaments o per l’emena d’errors.  A les dades presentades 

hi ha un diferència important en l’import a percebre per part del departament de Química. 

Aquest departament rebrà uns 2500 euros menys, la causa n’és en bona part una davallada 

de nombre d’alumnes en assignatures de laboratori de tercer (algunes són assignatures de 

100 hores). 

 

Finalment el vicedegà recorda que les despeses docents no s’han de cobrir únicament amb 

el que distribueix la Facultat sinó que els propis departaments també hi han de fer 

aportacions. 

  

S’obre un torn d’intervencions: 

 

A. Teixell remarca que la distribució per nombre l’alumnes està bé però no té en compte 

que algunes despeses com ara els autocars tenen un cost base (costa igual un autocar per 

a 36 persones que per a 60). També pregunta si els màsters estan considerats en aquesta 

distribució. 

 

El vicedegà confirma que els màsters no consten en aquesta distribució i que els gestiona 

directament cada coordinador. També comenta que entén l’exemple dels autocars però és 

difícil poder-ho incloure de forma efectiva al model. En tot cas en pren nota per a 

modificacions futures. 

 

El degà afegeix que el nou model de distribució que prepara l’equip de govern és per a 

graus i que més endavant tenen previst de fer-ne un altre per a màsters i potser acabaran 

integrant els dos models en un de sol. 

 

C. Palet intervé per reclamar que Ciències Ambientals no té departament ja que s’ha 

afirmat que les despeses docents les han de cobrir conjuntament la Facultat i els 

departaments. 

 

El vicedegà replica que els departaments han de finançar totes les assignatures en les 

quals intervé el seu professorat i per tant Ciències Ambientals rep finançament de tots els 

departaments que hi aporten professorat. 

 

C. Palet insisteix manifestant que els departaments no prioritzen despeses a la titulació de 

Ciències Ambientals. 

 

El vicedegà replica que això no hauria de ser mai així. 

 

A. Teixell intervé per deixar constància que com a cap de departament de Geologia no hi 

ha cap tractament diferenciat entre la docència en el grau homònim o en el de Ciències 

Ambientals. 

 

El degà afegeix que justament el model de distribució de la facultat s’ha fet per 

assignatures sense separar les diverses titulacions. La tendència és a eliminar 

particularitats en el model. 



 

C. Palet pregunta què passa amb els departaments que no són de la nostra Facultat però 

aporten professorat a les nostres titulacions. Demana si la Facultat els dota de finançament 

per a fer aquesta docència. 

 

El vicedegà respon que sí i que són aquests departaments els que han de complementar el 

finançament de les titulacions. 

 

S’aprova per assentiment la distribució del pressupost de funcionament de la 

Facultat de Ciències de l’any 2017. 

 

5.- Aprovació, si escau de l’adaptació a la Facultat de Ciències del calendari acadèmica 

2017-2018. 

 

Pren la paraula la vicedegana d’afers acadèmics per explicar que el calendari es porta a 

aprovació amb un cert retard. Entre els coordinadors ja es va difondre i ja es va consensuar 

l’adaptació del calendari marc a la Facultat. El retard prové del retard amb què es va 

aprovar el calendari marc, ja que no podem aprovar-ne l’adaptació sense que el marc 

estigui també aprovat. 

 

La vicedegana comenta alguns detalls del calendari: inici de classes (12 de setembre), 

Sant Albert (15 de novembre) que la festa de la Facultat s’ha situat en un pont i que els 

altres ponts s’han deixat com a dies no lectius. 

 

S’obre un torn d’intervencions: 

 

A. Cima constata que a diferència de l’any passat no hi ha una data especial de tancament 

d’actes per pràcticums i treballs de fi d’estudis 

 

La vicedegana explica que ja es va intervenir per a mirar de posar que el tancament d’actes 

per pràcticums i treballs de fi d’estudis al setembre fos el 21 (inicialment s’havia fixat en 

el 7 de setembre) i es va aconseguir que se situés al dia 14. 

 

A. Cima es queixa de que no hi hagi una data de tancament al juliol. 

 

La vicedegana explica que l’equip de govern vol a la llarga eliminar fins i tot que es 

llegeixin treballs de final d’estudis o pràcticums al setembre. 

 

El degà explica que la situació és poc adaptable a la situació de Ciències i que ho 

resoldrem reobrint actes. 

 

C. Palet demana si es podria fixar que el tancament d’actes no sigui a les 20:00 hores sinó 

a les 23:59. 

 

El degà replica que aquesta hora ve fixada per l’equip de govern i que no creu oportú que 

per exemple, la Facultat tanqui a les 23:59 del dia anterior fixat des del rectorat. 

 

S’aprova per assentiment l’adaptació a la Facultat de Ciències del calendari 

acadèmica 2017-2018. 

 



6.-Aprovació, si escau, dels membres proposats pel centre a les comissions per a les 

places de professorat adjudicades a departaments vinculats a la Facultat. 

 

El degà explica que es posaran en marxa diferents concursos de professorat i tot just ahir 

es va saber quins departaments gaudiran de places de catedràtic funcionari, contractat, i 

d’agregat. Aquestes places s’han d’aprovar el 20 de setembre i el 8 de setembre cal tenir 

els llistats de la composició de les corresponents comissions. Aquestes comissions estan 

formades per 3 persones, una la designa el departament, una altra la Facultat (i s’aprova 

en Junta Permanent) i una altra la designa directament la rectora. 

 

L’aprovació no pot fer-se avui atès que la designació de membres per part del centre 

sempre es fa consultant el corresponent departament i això no ha estat encara possible. 

D’altra banda, la data límit per comunicar al rectorat els noms dels membres designats és 

el 7 de setembre de 2017. Atès que el termini és tan ajustat, el degà proposa acordar la 

delegació en el degà d’aquest tràmit (de forma excepcional i només en aquesta ocasió) o 

bé que la primera setmana de setembre es torni a convocar una Junta Permanent. 

 

C. Palet intervé per demanar si se sap quines places són. 

 

El degà explica que són 5 de les àrees de Química Analítica (un catedràtic funcionari), 

Física Teòrica (un catedràtic laboral i un catedràtic funcionari) i Matemàtica Aplicada 

(dos agregats). 

 

S’acorda delegar en el degà, només per aquesta ocasió, la dessignació dels membres 

proposats pel centre a les comissions per a les places de professorat adjudicades a 

departaments vinculats a la Facultat. 

 

7.-Informació i ratificació dels acords presos a les darreres sessions de la Comissió 

d’Afers Acadèmics i d’Avaluació de la Facultat. 

 

Pren la paraula la vicedegana d’Afers Acadèmics que repassa els acords presos les 

sessions dels dies 15 de maig i 19 de juny (doc4). 

 

Es ratifiquen, per assentiment, els acords presos a les darreres sessions de la 

Comissió d’Afers Acadèmics i d’Avaluació de la Facultat. 

 

8.- Informació i ratificació dels acords presos a les darreres sessions de la Comissió de 

Postgrau de la Facultat. 

 

Aquest punt decau atès que no hi ha hagut cap Comissió de Postgrau des de la darrera 

Junta Permanent. 

  

9.-Afers de tràmit. 

 

El degà informa sobre els nous convenis de pràctiques i detalla que n’hi ha 9 de Ciències 

Ambientals, 3 d’Estadística, 1 de Física, 3 de Geologia, 5 de Matemàtiques, 6 de 

Nanociència i Nanotecnologia, 15 de Química i 2 del màster en Modelització per a la 

Ciència i l’Enginyeria.  

 

10.-Torn obert de paraules. 



 

Intervé A. Teixell a propòsit dels màsters interuniversitaris no coordinats per la UAB. 

Creu que és hora que s’asseguin a parlar els vicerectors corresponents per mirar de 

solucionar el que passa amb els màsters d’àmbit geològic. La UB no vol pagar les 

despeses dels mòduls organitzats des de la UAB. 

 

El degà pregunta si se sap què fa la UAB en la situació equivalent amb mòduls organitzats 

per professors de la UB en màsters coordinats per la UAB. 

 

A. Teixell diu que creu que tampoc paguem les despeses. 

 

J. Suades explica que hi ha el màster en Gestió de Sòls i Aigües, interuniversitari 

coordinat per la Universitat de Lleida i amb participació de la UAB, la UB i la UPN i que 

genera situacions molt caòtiques. Creu que caldria posar-se d’acord. 

 

J. Belmonte diu que és coneixedora de la problemàtica i que en una comissió va proposar 

que la UAB fos la primera a donar exemple pagant les despeses de professorat d’altres 

universitats. 

 

A. Teixell apunta que en aquest cas potser hauria de ser la UAB qui pagués les despeses 

del seu professorat. 

 

El degà hi coincideix. 

 

C. Palet intervé per explicar que juntament amb els coordinadors de Geologia i de 

Química sol·liciten al deganat que es puguin aplicar tarifes internes a serveis de la 

Universitat per a finançar despeses derivades dels TFG per a professorat que no tingui 

finançament a través de projectes. 

 

El degà es compromet a valorar aquesta possibilitat. 

 

J. Suades intervé per explicar que és una qüestió complexa per què de vegades el treball 

dels TFG constitueix recerca que aprofiten els investigadors. 

 

S’aixeca la sessió a les 13:52 desitjant bon estiu a tothom. 

 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 19 de juliol de 2017. 

 

 

Secretari:      Vist i plau 

       Degà 

 

 

 

 

 

 

 

       


